
PROTOKoL NT XXXIIV22
z sesji Rady Miejskiej w Suraiu w dniu 31.08.2022 r. w Miejsko- Gminnym

O5rodku Kultury w Sura2u.

A.d.2.

Pani Przewodnicz ca przedstawila proponowany porz4dek obrad:
l. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
2. Prryjgcie porz4dku obrad.
3. sprawozdanie Komendanta Policji o stanie bezpieczeristwa porzqdku

publicznego na terenie Gminy Suraz.
4. Wystqpienie przedstawiciela Wojskowego Centrum Rekrutacji

w Bialymstoku w ramach promocji obronnoSci i stu2by wojskowej.
5. Ocena przygotowania plac6wek oSwiatowych do roku szkolnego

2022/2023.
6. Projekt uchwaty w sprawie zmian w budZecie gmtny na2022r.
7. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaty Wieloletniej prognory

Finansowej Gminy Sura2 na lata 2022-2029.
8. Projekt uchwaty w sprawie zmian uchwaly w sprawie przyjgcia

i zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowo5ci Suraz.
9. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaty w sprawie przyjgcia

i zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowo5ci Lesznia.
l0.Projekt uchwaly w sprawie aniany uchwaty w sprawie przyjgcia

i zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowo5ci Zawyki-Ferma.
ll.Projekt uchwaty w sprawie ,,niwry uchwaty w sprawie zatwierdzenia

Planu Odnowy Miejscowo6ci Kowale.
l2.Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaty w sprawie zatvtierdzenia

Planu Odnowy Miejscowo6ci Doktorce.
l3.Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyjgcia

i zattvierdzenia Planu Odnowy Miejscowo6ci Zawyki.
l4.Projekt uchwaly w sprawie zni,nry prryigcia I zatvierdzenia planu

Odnowy Miej scowo(ci Sredziriskie.
l5.Projekt uchwaly w sprawie zmiany przyigcia i zatwierdzenia planu

Odnowy Miej scowo6ci Rynki.
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Ad.l.
obrady otworzyla i przewodnicryla przewodniczqca Rady Miejskiej w Sura2u
Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecnosci stwierdzila prawomocnosd obrad. w sesji
uczestniczyli Radni, Burmistrz Suraza, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,
sottysi.



l6.Projekt uchwaty w sprawie zmiany przyigcia i zatwierdzenia Planu

Odnorvy Miej scowoSci Zimnochy-Swiechy, Zimnochy -Susiy.

lT.Projekt uchwaly w sprawie wytuheruazgody rrazawucie kolejnej umowy

z dotychczasowym dziefiawc4, kt6rej przedmiotem jest ta sama

nieruchomo56.
l8.Projekt uchwaly w sprawie okeSlenia Sredniej ceny jednostek paliwa

w Gminie Suraz na rok szkolny 2022/2023.

lg.Projekt uchwaly w sprawie zmian w Statucie Miejsko-Gminnego OSrodka

Pomocy Spolecznej w Sura2u.

2O.Projekt uchwaly w sprawie uznania petycji za niezaslugujqcq na

uwzglgdnienie.
2l.Prryjgcie protokotu obrad z XXXII sesji Rady Miejskiej w SuraZu'

22.Informacja Burmi strza S:ur uZa z podj gtych dzialaf, migdzy sesj ami'

23.Zapytania i wolne wnioski.
24.Sprawy r62re.
2l.Zakoiczenie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Radni Rady Miejskiej w Sura2u porz4dek przyjgli 13 glosami za,przy 13 osobach

obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcnik do protokolu.

Pani Skarbnik przekazala radnym Zarz}dzenreNr 27/2022 Burmistrza SuraZa

w sprawie informacji z wykonania bud2etu Gminy SuraZ wraz z informacjq

o ksztahowaniu wieloletniej prognozy finansowej oraz planu finansowego

instytucji kultury zal p6hocze 2022 roktt.

Ad.3.
Na sesji byl obecny Komendant Komisariatu Policji w l-apach, Pan Tomasz

Organek, kt6ry zapoznal radnych ze sprawozdaniem o stanie bezpieczeristwa

i porzqdku publicznego na terenie Gminy Suraz.

Pani Wyszkowska zglosila Panu Komendantowi problem srybko poruszajqcych

sig ulicami miasta Sura'Z motocykli prowadzonych przez dzieci niepelnoletnie

oraz szybkiej jazdy na hulajnogach elektrycznych. NieznajomoS6 wSr6d dzieci

przepis6w i zasad lazdy rowerami na drogach publicmych. wnioskowala radna,

aby przy najblizszych spotkaniach przedstawicieli Policji zmlodzieZq, poruszy6

powyLsze problemy.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, czy jest ju2 ustalony harmonogram

spotkari Policji z mlodziez4, dzie6mi w szkole i w przedszkolu?

iomendant Policji wskazal, i2 takiego harmonogramt jeszcze nie ma, ale gdy

tylko ruszy nowy rok szkolny, to na pewno bgdziemy chcieli zorganizowat

spotkania we wrzeSniu we wszystkich podleglych szkolach'
pan woloszczyk zwr6cil uwagg, iz Policja niepoprawnie zachowala sig podczas

prowadzenia sprawy dewastacji przystanku w Leszni. Zdariem radnego obecny
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Komendant powinien poucry(, funkcjonariuszy policji, jak poprawnie naleiry
spotka6 sig ze sprawc4 odpowiedzialnym zapowylsz4 dewastacjg.
Komendant stwierdzll, iZ radny nie jest od tego, aby mrracat uwagg, jak powinien
pracowad policjant, cyt. ,, uwa2am , Le nie wszystko pan widzi i nie wszystko pan
wie, to nie jest czas i miejsce na komentowanie i krytykowanie dzialafipolicji,,.
Pan Woloszczyk stwierdzil, i2 cyt. ,, to nie jest krltyka, tylko po prostu 2eby
zachowa( na przyszloS6 normalne podejScie do tej sprawy.',
Pan Komendant stwierdzil, i2 to co Pan widzi, to nie jest vyszystko to, co robi
Policja.
Pan Karczewski wnioskowal o oznaczenie specjalnymi liniami wynraczajqc
Srodek jezdni na ul. Pilsudskiego, skrgcaj4c na ul. Mostow4, prry nowopowstalym
sklepie w Sura2u.
Komendant stwier&il, i2 ten problem naleiry zglosi(, do zarzqdcy drogi, a policja
jak najbardziej poprze ten wniosek.

Ad.4.
Na sesji byla obecna przedstawiciel Wojskowego Centrum Rekrutacji
w Biatymstoku Pani Malgorzata Repnik zapoznajqc radnl,ch z dzialalnolciq
i promocjq obronno6ci w sluzbie wojskowej.

Ad.5.
Ocena prrygotowania plac6wek oSwiatowych do roku szkolnego 202212023.
Pan Bibulowiczzwr6cil sig zpytaniem do Dyrektor szkoly, pani Doroty Marczuk,
czy juz wykonano rozeznanie cenowe co do wprowadzenia drugiego posilku
w szkole we wlasnym zakresie, ewentualnie przygotowanie posilku przez frmg
cateringow4?
Pani Dyrektor stwierdzila, i2 jeszczetegorozeznanianie przeprowadzlla, zrobi to
w najbliZsrym czasie, a na chwilg obecnq wystqpi do Powiatowego lJrzgdy pracy
o jeszcze jeden sta2 do pomocy w kuchni w przedszkolu. Uzupelnienie etat6w
w kuchni przedszkolnej pozwoli na prrygotowywanie pelnych posilk6w r6wnieZ
do szkoty.

Ad.6.
Pani Skarbnik zapoznala radnych z projektem uchwaly w sprawie zrnian
w budZecie gminy na 2022r.Poinformowala radnych, iZw nviqzku z wej6ciem
w irycie ustawy o wyplacie dodatku wgglowego, nale{ wprorvadzi6 do niniejszej
uchwaty po stronie wydatk6w i dochod6w Srodki finansowe, kt6re wptynq od
Wojewody na wyplatg tego dodatku. Na chwilg obecn4 do gminy zlohono 350
wniosk6w o wyplatg powy2szego dodatku. \,qcz,ira planowana kwota, to lmln 7l
tys. zl. R6wnie2 onzymalilmy dodatkow4 subwencjg oSwiatowq w kwocie 6 tys.
l7lzl. na wzrost wynagrodzeria nauczycieli poczqtkujqcych od 01.09.2022r.,
kt6rqnaleiry wprowadzi6 po stronie dochod6w i wydatk6w.
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Nadmienila Pani Skarbnik, i2 do powyZsrych znian w bud2ecie bgdzie dolqczony

zat4cznikdotacyjny zewzglgd.u na zmniejszenie pomocy finansowej dla Powiatu

Bialostockiego w kwocie 107 tys. zl. z przemaczeniem na przygotowanie

dokumentacji projektowej drogi powiatowej Suraz-Biatystok.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, w jaki spos6b gmina otrzym ata ntttot
Srodk6w w kwocie 90 tys. 696 zl z tytutu naleznosci opieki nad czasowo

odebranymi z-vvier zgtami domowymi?
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 powyhsz4 zaleglo(( Sciqgrrql komomik.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, co dalej dzieje sig ze wtierzgtatr.i
i czy dalel gmina ponosi koszty?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w dalszym ci4gu gmina te zwierzgta utrzymuje,

rozprawaw tym temacie jest wymaczona na 15 wrze(nia2022r.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty l}cnrie z zaproponowanymi dzis

na sesji zmianami.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych' Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznk do protokolu.

Ad.7.
Zapozirano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiany uchwaty Wieloletniej

Prognory Finansowej Gminy Sura2 na lata2022-2029-

Prryst4piono do glosowania projeku uchwaly z uwzglgdnieniem zmian

zaproponowanych w dzisiejszych zmianach w bud2ecie.

Wynit glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalEcznlk do protokotu.
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Ad.8.
Zapomano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie

przyjgcia i zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowo6ci Suraz.

Fan Sekretarz stwierdzil, i2 w nvi4zku ze zloaeniem wnioskiem o ptzyznanie

pomocy na operacjg typu ,,Gospodarka wodno - 6ciekowa" w ramach tego

dzialafia uwzglgdniono rozbudowg sieci wodno-kanalizacyjnej w Sura2u,

przydomowe ocryszczalnie Sciek6w oraz budowq zbiomik6w retenryjnych za

ieaiiraclg kt5rych gmina moZe uzyska6 dodatkowq punktacjg.. Rozbudowa sieci

wodociilowej- obejmuje miasto Suraz oraz miejscowo5ci Sredziriskie, Rynki

i Kowale, rozbudowa sieci kanalizacyjnej dotyczy jedynie miasta SuraZ, budowa

prrydomowych oczy szczalni Sciek6w doty cry jedynie miej scowosci Doktorce,

Zawyk, Zimnochy,, Sredziriskie, Kowale i Lesznia. Jednym z zalqcztik6w do

wniosku s4 Plany Odnowy MiejscowoSci z ich ak,nnlizacj4 uwzglgdniajqc4

powy2sze zadania.
iani Przewodnicz4ca zwr6cTla sig z pltaniem, czy w przypadku, jak zgloszq sig

w migdzy czasie inni mieszkaricy, np. chqtni wybudowania przydomowych

oczyszczalni, ro czy bgd4 oni brani pod uwagq w tym projekcie?
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Pan Sekretarz stwierdzil, iZ jedynie sg brane osoby, kt6re juZ siq zapisaly,
ewentualnie w przypadku ich rezygnacji bgd4, mogty dopisai sig dodatkowe
osoby.
Pan Bibulowicz zutricil sig z pytaniem, cry planowana jest budowa
przydomowych oczyszczalni na terenie miasta Sura2?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 zgloszano jedynie jednq oczyszczalnig w tej
miejscowo6ci, ale r6wnie2 bg&ie doprowadzona tam sie6 wod.-kan. i w6wczas
trzebabgdzie podlqczyt, sig do sieci.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.9.
Zapontano radnych z projektem uchwaly w sprawie zniany uchwaty w sprawie
przyjgcia i zagxierdzenia Planu Odnowy Miejscowo5ci Lesznia.
Prrystqpiono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cznik do protokofu.

Ad.l0.
Zaponrano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany uchwaty w sprawie
przyjgcia i zatwierdzenia Planu Odnowy MiejscowoSci Zawyki-Ferma.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.t2.
Zapomano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiany uchwaly w sprawie
zatwierdzeruaPlanu Odnowy Miejscowo6ci Doktorce.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcanik do protokotu.

Ad.13.
Zapoxtaro radnych z projektem uchwaly w sprawie nro;iury uchwaty w sprawie
zatwierdzeniaPlanu Odnowy MiejscowoSci Zawyki. 
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Ad.11.
Zaponrano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany uchwaty w sprawie
zat'utierdzentaPlanu Odnowy Miejscowo6ci Kowale.
Prrystqpiono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1czntk do protokolu.



Przyst4piono do glosowania projeku uchwaly.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.l4.
Zapozrtaro radnych z projektem uchwaty w sprawie ^i*y uchwaly w sprawie
przyjgcia i zatwierdzenia Planu Odnowy MiejscowoSci Sredziriskie.
Prryst4piono do glosowania projeko uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcmik do protokolu.

Ad.15.
Zapomano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiany uchwaly w sprawie
przyjgcia i zatwierdzenia Planu Odnowy MiejscowoSci Rynki.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 13 os6b za, WZy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqczrik do protokolu.

Ad.l6.
Zaponraro radnych z projektem uchwaly w sprawie zniary uchwaly w sprawie
przyjgcia i zatwierdzenia Planu Odnowy MiejscowoSci Zimnochy-Susty,
Zimnochy-Swiechy.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcnik do protokolu.

Ad.17.
Zaponrano radnych z projektem uchwaty w sprawie wyraZenia zgody na zawxcie
kolejnej umowy z dotychczasowym dzierzawc+ k6rej przedmiotem jest ta sama
nieruchomoSi.
Pani Przewodnicz4ca stwier&7[a, i2 wczefiniej poruszany byl problem braku
miejsc parkingowych przed Urzgdem Miejskim w Sura2u i w6wczas propozycja
radnych byla, aby wygospodarowa6 dodatkowy terenza budynkiem Urzgdu.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 chc1c w tym miejscu wykona6 parking nalezaloby
przeprowadzi6 modernizacje calego placu za budynkiem Urzgdu, a na t4 chwilg
Srodk6w w budZecie nie wygospodarujemy. W kazdej chwili istnieje mozliwoSi
wypowiedzenia umowy dzrerZawy z 3 miesigcznym okresem wypowiedzenia.
Pani Dziemianiuk zrvr6cila sig z pytaniem, na ilu dzialkach jest usytuowany garal
przezlraczony do dzier2awy?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 garu2 jest usytuowany na dzialce na kt6rej jest
usytuowany budynek Urzgdu.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, a jak przedstawia sig sprawa drugiego
garaZu usytuowanego r6wnie2 na dzialce gminnej?
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Pan Sekretarz stwierdzil, i2 na ten garaZ umowa prawdopodobnie nie wygasla.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcanik do protokolu.

Ad.18.
Zaponrano radnych z projektem uchwaly w sprawie okreSlenia Sredniej ceny
jednostek paliwa w Gminie SuraZ na rok szkolny 2022/2023.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcnik do protokolu.

Ad.19.
Zapontano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmian w Statucie Miejsko-
Gminnego O6rodka Pomocy Spolecznej w SuraZu.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcnik do protokolu.

Ad.20.
Zaponrano radnych z projektem uchwaty w sprawie uznania petycji za

niezaslugujqcq na uwzglgdnienie.
Przewodnicz4cy Komisji Skarg Wniosk6w i Petycji zapoznal radnych
z uzasadnieniem do powyzszej uchwaty. Nadmienil, i2 w przypadku, gdy bgdzie
wola mlodzieZy i zloZq stosowny wniosek o utworzenie Mlo&ie2owej Rady
Gminy, radni popr4 powylszq petycjg.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, iz w gminie Sura2 jest du2o os6b starszych, mo2e
byloby fajnie jakby powstala Gminna Rada Senior6w, jako organ pomocniczy
i doradczy.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 w gminie Suraz jest duio dzialajqcych
organizacji pozarzqdowych i one r6wnie2 majq mo2liwoS6 wyst4pienia
z wnioskiem do Rady Gminy, czy do Pana Burmistrza.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, przy 13 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cznik do protokolu.

Ad.2l.
Przyjgcie protokolu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
Przyst4piono do glosowania protokolu.
Wynik glosowania: 12 os6b za, I osoba sig wstrrymala, przy 13 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcnik do protokolu.
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4d.22.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk Lapiriski, przedstawil informacjg z podjgtych
dzialarnmigdzy sesjami:
- spotkanie w Wojew6dzkim Inspektoracie Ochrony Srodowiska w celu
podpisania protokolu z kontroli,
- spotkanie i rozmowy z przedstawicielami firmy zajmuj4cej sig budow4 farm
fotowoltaicznych i ewentualnq ich budowq na terenie gminy Sura2,
- roznowy z przedstawicielami firmy PKS NOVA,
- spotkanie w Urzgdzie Marszalkowskim w sprawie szlaku wodnego Pisa-Narew,
- spotkanie z wykonawc4 drogi w Koricowilnie w sprawie ustalenia zakesu
rob6t,
- spotkanie z Dyrektorem Narwianskiego Parku Krajobrazowego,
- u.dzial w spotkaniu w Urzgdae Marszalkowskim, na kt6rym wrgczono promesy
na zakup sprzgtu stra2ackiego, OSP w SuraZu otrzfmala kwotg l0 tys. zl.,
- zlo2enie wniosku do Programu Rozwoju Obszar6w Wiejskich na rozbudowg
sieci wod.-kan. i budowg przydomowych oczyszczalni na terenie Gminy Suraz,
- spotkanie z przedstawicielami Krajowego O5rodka Wsparcia Rolnictwa
dotycz4ce przejgcia od Skarbu Paristwa na rzecz gmtny dzialki w Zawykach,
- udzial w posie&eniach Komisji Rewiryjnej i Komisji ds. Gospodarki i BudZetu,
- spotkanie i rozmowy z Dyrektorem Zespolu Szkd* i Plac6wek O6wiatowo-
Wychowawcrych w SuraZu,
- udzial w pogrzebie Kustosza Prywatnego Muzeum Archeologiczne w Sura2u,
Pana Wiktora L itwifczuka,
- spotkanie ze Starostq Powiatu Bialostockiego w celu om6wienia spraw
bie2qcych i zadart inwestycyjnych.
Poinformowal Pan Burmistrz, i2 z programu Polski tr ad - Gmina SuraZ ofizymala
Srodki finansowe w kwocie lmln 950 tys. zl. na modemizacjg i rozbudowg
oSwietlenia ulicznego na terenie gminy SuraZ. Z wcze(niejszego rozdania
z programu Polski tr-ad gmina otrzymala Srodki w kwocie Tmln 550 tys. zl. na
modemizacjg hydroforni. Gmina do Funduszu Dr6g Lokalnych zloiryla wniosek
na remont drogi w Doktorcach (tzw. drogi przez doling) orazna drogg gminnq do
Zawyk-Ferma.

Ad.23.
Zapytafia i wolne wnioski.
Pani Dziemianiuk mvr6cila sig z pytaniem, czego dotyczyla kontrola
Wojew6dzkiego Inspektora Ochrony Srodowiska w Gminie?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 kontrola dotycryla wycieku na linii kanalizacyjnej na
koflcu Suraja, w strong l-ap. Kontrolg przeprowadzono na wniosek mieszkafca,
na kt6rego dzialkg wyptynEty niecrystoSci.
Pani Przewodniczqca Rady zwr6cila sig z pytaniem, co wynika z protokolu
kontroli?
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Df. ?

Pan Burmistrz stwier&il, i2 w protokole zalecono aby w przyszloSci nie
dochodzilo do tego typu sytuacji, na chwilg obecnq konsekwencji nie
wyciqgnigto.
Pani Przewodniczqca Rady zwr6cila sig z pytaniem, c4 w tym roku Gmina
przeprowadzi konserwacj g przydomowych ocryszczalni 6ciek6w?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz w budzecie na ten cel nie zabezpieczono Srodk6w
finansowych.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na spotkaniach komisji zasugerowano zmiang firmy
konserwujqcej przydomowe ocryszczalnia ale na rynku nie ma za duzo ftm
Swiadczqcych powyZsze uslugi.
Pani Przewodniczqca Rady stwierdzila, iZ jest to autoryzowany serwis, wigc nie
mamy wyjScia.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 wystqpimy zzapytaniem oferto'aym.
Pani Klosko nm6cila sig z pytaniem, cz! moZe podczas rozm6w
z przedstawicielem PKS NOVA ustalono dodatkowe kursy autobusowe, gdy2 od
1 wrzeSnia rozpoczyna sig rok szkolny i bgdzie problem z dojazdem?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 gmina doplaca do trzech kurs6w
PKS NOVA, a od I wrze6nia gmina bgdzie dotowala do czterech kurs6w.
Nadmienil Pan Burmistrz, i2 do koica czerwca 2022r. byl dodatkowy kurs na
trasie Bielsk Podlaski -Biatystok, migdzy innymi przez miejscowo6ci Doktorce
i Lesznia, finansowany przez Urzqd Marszalkowski. W rozmowie z wlodarzami
sqsiednich gmin, tj. gminq Wyszki, Juchnowiec KoScielny nie sq one
zainteresowane dotowaniem do powy2szego kursu. Ewentualnie gmina SuraZ
mo2e powr6ci6 do wczeSniejszego roz:wiyaria, w kt6rym obecne kursy
autobusowe zostatyby wydtuZone o kolejne miejscowoSci, tj. Lesznia, Doktorce.
Bylby, to jeden kurs z rana i jeden kurs wieczorem, co tez wi4ze sig
z dodatkow4 doplatq, gdy 2 to dodatkowe I 0 km do kaZdego kursu.
Pani Przewodniczqca stwierdzila,izlatwiejjest doplaci6 za dodatkowe 10 km, ni2
za caly nowy kurs. Wnioskowala radna, aby przed kaidq rozrnowe o kursach
autobusowych przygotowa6 informacjg o ilo5ciach os6b z nich korzystaj4cych.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 z zestawienia w ubiegtym roku wynikalo, i2
zprzejazd6wkorrysta kilka os6b, np. w jednym dniu jest 7 os6b, 5, 2w zaleimoSci
od dnia.
Pani Wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem, czy jul wiadomo, ile ostatecznie
bgdzie kurs6w dowozu dzieci do szkoly w Surazu? Stwierdzila radna,i2 wedlug
nowelizacji karty nalczyciela, obowiqzkiem szkoly podstawowej jest
zapewnienie pelnych posilk6w w plac6wce, wigc dzieci czekajqce na odjazd do
domu nie bgd4 juz glodne. Pani Dyrektor szkoly z n6cila sig z podaniem do
radnych o zapewnienie pelnego posilku w szkole i byla porytvwna wola radnych.
Kolejne pismo odczytane na komisji informowalo o iloSci kurs6w (w iloSci
5 kurs6w) dowozu dzieci do szkoly argumentujqc, 2e dziecko za dlugo bgdzie
przebywalo w szkole - 8, 9 godzin. Zwr6cila sig radna z pytaniem, je2eli &iecko
z klasy I i II zostanie odwiezione wcze6niej do domu, arodzicjest w pracy, to

9



kto w tym czasie nim sig zajmie? Zdaniem radnej jest tu pewna niesp6jnoS6,
nalery sig nad tym pochyli6. Cyt. ,,Dlaczego z naszej szkoty odchodzq dzieci do

innych szk6l? Odchodz4 bo nie ma Swietlicy takiej prawdziwej, kt6ra by od
godziny kt6rej6 do p62nych popofudniowych zajgla sig dzie6mi i nie bylo
posilk6w. Wigc teraz, skoro bgdq posi&i, czyli dziecko bgdzie zaopiekowane
w kwestii Zywienia" to terz nale2aloby pomy5le6 o Swietlicy. Gmina sporo
Srodk6w traci placac za dzieci uczgszczajqce do innych gmin. Zwr6cila uwagg
radna, iz w grupach przedszkolnych liczba dzieci jest ok. 20, a jrlzliczba dzieci
w klasach zmniejsza sig do I l-14.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 liczba kurs6w zostala zmniejszona do jednego kursu
rano i jednego kursu popoludniu. Analizujqc wsp6lnie zPwiq Dyrektor arkusz
organizacyjny, plan lekcji c)4. ,,to by bylo tak autobus odwozi wraca i robi
nastgpny kurs, to doslownie 40 min wczeSniej te dzieci jezdi4, poprosilem Paniq
Dyrektor Zeby zanim bgdzie drugie danie to byla podawana dodatkowo herbata
dzieciom." R62nica dzieci w grupach przedszkolnych i szkolonych wynika teZ

ztego,ze w grupie 6 latk6w sq te2 dzieci 5 letnie, kt6re nie przechodz4 do szkoly.
Pani Wyszkowska sfwierdzil , izbyly roczniki gdzie w grupie byty dzieci jedynie
6 letnie, a rodzice zdecydowali o przeniesieniu ich do innych szk6l. cy.
,,Ocrywi6cie rodzic ma prawo bo taka jest jego wola. U nas Swietlica jest
oSrodkiem troszeczkg szwankuj4cym, bo o czym m6wig Panie Burmistrzu.
Swietlica nam sig kojarzy z czyrn, ci kt6rzy mieli dzieci kiedyS w Swietlicy, 2e

&ieciaki przychodzq tam, maj4 opiekg, maj4 posilek, odrabiajq lekcje, majq
zabawy rozwljajq sig intelektualnie i ruchowo. Natomiast naszata Swietlica pelni
role: izby lekcyjnej, stol6wki, no i wlariciwie jest taka trochg kulejqc a pnez tyle
lat. KiedyS bylo wigcej uczni6w tetaz rrasza szkola kurczy sig -dzieciak6w jest
mniej i ci4gle ta Srvietlica kuleje. Byla teL taka sltuacja, 2e rodzice kt6rzy sq

z miejscowo5ci Suraz nie mogli zostawiai &ieci w Swietlicy, bo to lqczylo sig
w wieloma perturbacjami." W chwili obecnej, coraz wigcej rodzic6w
osiedlonych od niedawna w Sura2u, pracuje poza miejscem zamieszkania i sq

chgtni pozostawi6 dziecko pod opiekq w Swietlicy. Zdaniem radnej warto byloby
sig nad tym problemem pochyli6.
Zdaniem Pana Woloszcrykanaleiry pozosta6 przy trzech kursach dowozu dzieci
do szkoty dlatego wnioskowalem o zakup dodatkowego busa do przewozn
mniejszej liczby dzieci. Cyt. ,,Burmistrz tego nie dokonal." Stwierdzil radrry, iz
w innych gminach dla dzieci oczekuj4cych na dojazd, opr6cz Swietlicy jest
udostgpniany Orlik, Hala sportowa prowadzone s4 zapcia ruchowe, w6wczas
&ieci chgtnie pozostajq, to sig wiqze z dodatkowym zatrudnieniem opiekuna na
ten czas. Cyt. ,,W moim rozumieniu nie wiem, jak ta kalkulacja by byla kosa6w,
czy tacy opiekunowie musielibySmy oplaci6 ich, wigcej by kosztowalo, czy te
kursy, tak j ak b ylo , 2eby zostaly -trz! razy odwozi6 . ' '
Pan Bibulowicz wnioskowal, aby przy modemizacji o6wietlenia ulicmego
uwzglgdni6 podanie mieszkaric6w ulicy Zabtudowskiej o rozbudowg o5wietlenia.
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Pan Burmistrz stwierdzil, i2 zostat4 uwzglgdnione wszystkie podania
mieszkaric6w zlohone do gminy.
Pan Bibulowi cz zttrr6cil sig z pytaniem , czy co| ja| wiadomo w sprawie l4cmtka
drogi migdzy ulicq I I Listopada, a ul. Granicznq?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 trwajq roznowy z wykonawcq ul. Granicznej w tej
sprawie.
Pan Owczarczuk mw6cil sig pytaniem, cry wykonane wzriesione przejScie dla
pieszych na ul Bielskiej jest rzeczywiScie bezpieczne dla pieszych? Cry po
wykonaniu tego przej5cia , te2 bgdzie ocenia6 komisja, czy jest ono bezpiecme,
cry teZ nie? Radnemu chodzilo m4aszcza o slupy oSwietlaj4ce przej5cie, kt6re
zostaly usytuowane na Srodku chodnikapo obu stronach jezdni. W chwili obecnej
chc4c min46 slupy na chodnikach dzieci na rowerach i w6zki z dzietmi muszq
zjechat, na jezdnig. Zaproponowal radny, aby ta sama komisja zaopiniowala, czy
w tym momencie chodnik jest bezpieczny dla pieszych.
Pan Burmistrz stwierdzit, i2 powy2sza problem zostal zgloszony do Powiatu,
odbioru gmina nie dokona, dop6ki nie zostan4 przesunigte sfupy.
Pani Przewodnicz4ca Rady rvtr6cila sig z pytaniem, czy pozcr;tale przejScia na
terenie Sura2a bgd4 wykonane?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 trwajE konsultacje miedzy
Powiatem, Starostwem a Wojewodq.
Sohys Zimnoch, Pani Borowska, stwierdzila, iZ gotuje sig w niej jak slyszy,2e
radny wnioskuje o dodatkowe kursy autokaru. Chyba po to kupiliScie Paristwo
radni wigkszy autokar, Zeby bylo mniej kurs6w, Zeby byly oszczgdno5ci.
Wyst4pila soltys o rozs4dne i przemy5lane wydatki zbld2etu gminy, gdy? sqto
Srodki dla wsrystkich mieszkaric6w gminy. Zdaniem sohys, nale2alo kupii
mniejsry autokar 20-30 osobowy, a nie 50-60 osobowy.

Ad-24-
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem , czy gmirra zamierza kupi6 busa, czA tez
nie? JeZeli nie to proszg Pana Burmistrza o wytlumaczenie solectwom co jest tego
powodem. Cyt. ,,WydatkowaliSmy 60 tys. zl na autokar, a pozostala z tego tytulu
jeszcze ta kwota, kt6ra obiecana byla na bus. Co z tych pieni4zk6w Pan skorrystal,
La co przeraczyl, ja my 5lg, 2e P an wytlumaczy. "
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 z*tp busa byl poruszany na spotkaniach komisji
i czg{( radnych chce zakupu busa z wtndq do pruewozl os6b
z niepelnosprawnoSci4, inni sq temu przeciwni. Zgadzarn sig z radnymi, gdyL
przew6z jednej osoby z niepelnosprawnoSciq do Bialegostoku dwa razy dziennie
takim busem mija sig z celem, gdyL sq to bar&o duZe koszty dla gminy. Nie
okre6lono do korica ilu osobowy mialby by6 ten bus. W naszym prrypadku, bus
20 osobowy bylby zamaly do dowozu dzieci na jeden wcze6niejsry kurs.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 nie powinniSmy bra6 pod uwagg koszt6w,
finans6w, ajedynie dobro dzieci.
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Pani Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, iz pomigdzy jednym, a drugim kursem
odbioru dzieci jest jedynie 40 min r6imicy. Dzieci w tym czasie bgd4 mogly
przebywac w Swietlicy szkolnej pod fachow4 opiekq.

Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 cy'1. ,jeheli dziecko jest pod fachowq opiekq

nawet te dwie godziny dtu2ej w szkole, to ono jest zkorzy(ci4 ni2 mialoby sig

gdzrel pl4ta(,." Zdaniem radnej, w tych niepewnych czasach, ka2dy musi licryt
pieniqdze i szuka6 oszczgdnoSci. Etat nauczyciela w Swietlicy kosztuje, ale trzy
kursy dowozu, paliwo, kierowca teZ kosztuj4. Uwalam,Ze Swietlica powinna by6
tym miejscem , gdzie dzieci be4iecmie spgdzaj4 czas i czekil4 na dojazd.
Pan Karczewski wnioskowal o naprawg studzienek na ul. Mostowej je szcze przed
zim4 oraz o usunigcie zakrzewienia przy wyjeiJ;zie z ul. KoScielnej w kierunku
miejscowoSci tr apy.
Pan Woloszczyk wnioskowal o zebranie opinii od rodzic6w dzieci, co s4dz4

o zmniejszeniu kurs6w dowozu. Zdaniem radnego gmina oszczgdza na dzieciach.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 opinie rodzic6w sq r6ine w tym temacie, na pewno
nie dogodzimy wszystkim. Nawet przy mniejszej iloSci kurs6w dowozu dzieci nie
oszczgdzimy, gdyZ bgdziemy musieli doloL.yt, wigcej Srodk6w na godziny
nauczycielom w Swietlicy szkolnej.
Pan Woloszczyk z;wr6c1l sig z pytaniem, czy Pan Burmistrz rozrtawial
z Powiatem w sprawie remontu mostu w Doktorcach?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz w tym tygodniu na spotkaniu ze Starostq byl
poruszony ten temat.
Pani Zimnoch stwierdzila, iz nie jest problemem, jak dzieci zaczekajLl 40 min na
odjazd ze szkoty, gdyL s4 organizowane dla nich dodatkowe zajgcia, k6lka
tematyczne, wolontariat.

Ad.25.
Zakoficzenie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w SuraZu o godz. 1200 .

Przew

rani AsniesPiffJ

y Miejskiejv
ielskiel

{odni
Ed Filipczuk-Zamojda

a tiIItrczL)k-ialn"iIa
Agnieszka EdYI

Protokolowala: S. Filipczuk

12



SURAZ

PROTOKOL C,LOSOWANIA
z dnia 31 sierpnia 2022 r.

Glrosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glcs6w: 13

Glos oddane

Punkt
porzqdku

obrad

miot glosowania Za rzectw Wstrzymujqcy

P kud obradpotzq 13 0E
Kzysztof Bib ZA
Miroslaw Dani uk ZA
Ju UKDzie nmta ZA
Agnieszka Edyta ilipczu ojda ZA
gnacy Karczewski

ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA

an uk ZA
Pankows ZA

am SosnowskiAd
ZA

Woloszczyk ZA
a WyszkowskaHalin

ZA
Teresa imnoch ZA

1t1

Rezultat glosowania: Przyjgto
0



SURAZ

PROTOK6t. GT.OSOWANIA
z dnia 3l sierpnia 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: przyjgto

oddane

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot nra Za Pzeciw WstrzymujEcy

2 Projekt uchwaty w sprawie zmian w
bud2ecie gminy na 2022r.

13 0 0

BibulowiczK
ZA

iroslaw n ilczu ZA
Julita Dziemianiuk

ZA
Agnieszka Edyta Fitipczuk mojda ZA
gnacy Karczewski

ZA
Agnieszka Klosko

wona Nowicka
ZA

Bogd an Owczarcz{k ZA
Kzysztof Parikowski

ZA
m Sosnowski

ZA
anWeslaw k ZA

na Wysz kaHa
ZA

Teresa Zimnoch
ZA

111

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 31 sierpnia 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .15

Liczba oddanych gtos6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glos

Punkt
porzqdku

obrad

Za Pzeciw Wstzymujqcy

3 Projekt uchwaly w sprawie zmiany
uchwaty Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sura2 na lala 2022-
2029.

13 0 0

Krzyszl of Bibulowicz ZA
Miroslaw Dan lczuk ZA
Julita emianiuk ZA

moldaAg nieszka Edyta Filipczuk ZA
lgnacy Karczewski

Agnieszka Klosko ZA
lwona owicka ZA

rczukBog ZA
Paikowski ZA

Adam owski ZA
Wieslaw Woloszczyk ZA

kowskaHal lna ZA
Teresa mnoch ZA

1t1

oddane:

Przedmiot gtos-w-nE-

ZA



PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 31 sierpnia2022 r.

gosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjgto

oddane:

Punkt
pozedku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Przeciw Wstzymujecy

Projekt uchwaty w sprawie zmian
uchwaly w sprawie pzyjqcia i

zatwierdzenia Planu Odnowy
MiejscowoSci Sura2.

13 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko

lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysaof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

SURAZ

4

ZA



SURAZ

PROTOKoL GLOSOWANIA
z dnia 31 sierpnia 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: '13

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glo oddane:

Pun kt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

5 Projekt uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie przyjqcia i

zatwierdzenia Planu Odnowy
Miejscowo6ci Lesznia.

13 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 31 sierpnia 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glos6w: '13

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glos

PunK
pozQdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymu.iEcy

6 Projekt uchwaty w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie przyjgcia i

zatwierdzenia Planu Odnowy
Miejscowo6ci Zawyki-Ferma.

't3 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Paikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

oddane:



SURAZ

PROTOKOI. GT.OSOWANIA
z dnia 31 sierpnia 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: przyjqto

Glos oddane

Pzedmiot sowania Za Przeciw Wstrzym ujEcy

7

Odnowy Miejscowo6ci Kowale

roj

twie
P ekt Uch ra zme ntaaly sp v
uchWA la e za rdzenty sp Pa a un

0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Mi Danilczuk ZA
Julita iemianiuk

ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk mojda ZA
gnacy Karczewski

ZA
Agniesz Klosko ZA
lwona owicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Pahkowski ZA
Adam Sosnowski ZA

WoloszczykManan ZA
alina Wyszkowska ZA

Teresa Zimnoch ZA

1t1

Punkt
pozadku

obrad

13



SURAZ

PROTOKOL GI-OSOWANIA
z dnia 31 sierynia 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glcs6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjgto
oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Pzed miot glosowa nta Za Pzeciw Wstrzymujqcy

8 P rojekt uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu
Odnowy Miejscowo6ci Doktorce.

13 0 0

Kzysaof Bibulowicz ZA
iroslaw Danilczu

Julita Dztem an iuk

Agnieszka yta Filipczuk oJda ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Ktosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysaof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Manan Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

111

ZA
ZA



SURAZ

PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 31 sie1pnia2022 r.

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glos oddane

Punkt
pozEdku

obrad

eedmiot glosowania Za Pzeciw WstrzymujAcy

o waly w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie pzyjqcia i

zatwierdzenia Planu Odnowy

Projekt uch

Miejscowo6ci Zawyki.

13 0

Krzysztof B ZA
Miroslaw Danilczu ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Filipczuk- ojda ZA
lgnacy Karczewski ZA

nieszka Klosko ZA
lwona Nowt ZA
Bogdan rczuk ZA

PankowskiK ZA
am nowski ZA

Wieslaw Marian zczyk ZA
Halina ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glos6w: 13

0



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
z dnia 31 sieryniaz12z t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymujqcy

Projekt uchwaty w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie przyjqcia i

zatwierdzenia Planu Odnowy
MiejscowoSci Sredziriskie.

13 0 0

Krzysztof Bibrrlowicz ZA
Mi Danilczuk ZA
Ju ta Dziemianiuk ZA

nieszka Edyta Filipczuk amojda ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bog rczuk

Krzysztof Paflkowski ZA
Adam owski ZA

Marian ZA
Halina Wysz ZA
Teresa Zimnoch

1t1

10

ZA

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 31 sierpnia2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: '13

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glos

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glcsowania Za Przeciw Wstrzymu.iacy

11 Projekt uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie pzyjgcia i

zatwierdzenia Planu Odnowy
Miejscowo6ci Rynki.

13 0 0

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-2amojda ZA

ZAlgnacy Karczewski

ZAAgnieszka Klosko

ZAlwona Nowicka

ZABogdan Owczarczuk

ZAKzysztof Pankowski

ZAAdam Sosnowski

ZAWieslaw Marian Woloszczyk

ZAHalina Wyszkowska

ZATeresa Zimnoch

oddane:

1t1



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 31 sierpnia 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: Prryjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozadku

obrad

Przedmiot glosowania Pzeciw Wstzymujqcy

12 ProjeK uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie przyjQcia i

zatwierdzenia Planu Odnowy
Miejscowo6ci Zimnochy-Swiechy,
Zimnochy-Susly.

13 0

Krzysztof Bibulowicz

Miroslaw Danilczuk

Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda

lgnacy Karczewski

Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Paikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
WiEffi wjvt,iianMarianWotoszcz ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1l'l

0

ZA
ZA

ZA
ZA



PROTOKOL C+OSOWANIA
z dnia 31 sierpnia 2022 r.

Glosowanie iawne
Liczba uprawnionych do g osowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: Przyieto

Gtosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Przeciw Wstzymujecy

13 Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy z
dotychczasowym dzier2awcq, kt6rej
pzedmiotem jest ta sama
nieruchomo56.

13 0 0

ZAKzysztof Bi
ZADanilczu
ZAJulita mtanrUK

ZAmojdaAgnieszka dyta Filipczuk-

ZAlgnacy ki

ZAnieszka
ZAlwona
ZArczukBogdan
ZAPankowski
ZAnowskiAdam
ZAflanaM

ZAHalina ka

ZAmnochTeresa

1t1

SURAZ



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 31 sierynia 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjqto

oddane

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Przeciw Wstrzymujacy

14 Projekt uchwaly w sprawie okreSlenia
Sredniej ceny jednostek paliwa w
Gmninie Suraz na rok szkolny
2022t2023.

13 0 0

ZAKzysztof Bibulowicz

ZAMiroslaw Danilczuk

ZAJulita Dziem ,an iu k

@oa
lgnacy Karczewski

ZAAgnieszka Klosko

ZAlwona Nowicka

ZAEogdan Owczarczuk

ZAKrzysztof Pankowski

ZAAdam Sosnowski

ZAWieaEw Mrian Woloszczyk

ZAHalina Wyszkowska

ZATeresa Zimnoch

1t1

ZA
ZA



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
z dnia 3'l sierpnia 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do g[osowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Pun kt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Przeciw WstrzymujEcy

15 P rojekt uchwaty w sprawie zmian w
Statucie Miejsko-Gminnego Osrodka
Pomocy Spolecznej w Sura2u.

'13 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko

lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 31 sierpnia2O22 r.

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glos oddane:

Punk
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymujqcy

'16 Projekt uchwaty w sprawie uznania
petycji za niezaslugujqcq na
uwzglednienie.

13 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-2amojda ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Paikowski ZA
Adam Sosnowskr ZA
Wieslaw Manan Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .15

Liczba oddanych glos6w: 13

0



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 31 sieenia 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjqto
qosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw WstrzymujAcy

17 Przylqcie protokolu obrad z )(XXll sesji
Rady Miejskiej w Sura2u.

12 0 1

Krzysaof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysaof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk WSTRZ
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1


